
Referat fra general forsamlingen d. 21/3-2018 i grundejerforeningen Ørnesædet afd. 1. 

Der var 12 stemmeberettigede tilstede. 

 

0. Valg af dirigent og stemmetæller 

Claus Larsen blev valgt som dirigent. 

Ole Zeuner & Gert efternavn blev valgt som stemmetæller. 

1. Bestyrelsens beretning 

Formanden, Poul Svensen fortalte om det forgangne år. Se beretningen på hjemmesiden.  

Der var lidt snak omkring hvornår overdragelse af lommerne fra kommunen til foreningen 

var sket. Der var også snak omkring lamper og hvad udsigterne til overdragelse til foreningen 

af disse. 

2. Årsregnskab 

Kasseren, Lis Larsen forklarede regnskabet. Indtægten var som forventet. Kasseren havde 

valgt at lægge posterne fra ”Vedligeholdelse af grønt område” og ”Renholdelse af lommer, 

forslag 2” sammen i det endelige budget. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt, uden kommentarer 

3. Indkomne forslag 

 Bestyrelsen havde ikke modtaget nogle forslag 

4. Budget 

Bestyrelsen har valgt at nedsætte ydelsen til 1500 kr som hæves én gang om året. Derudover 

var der snak om fremtidigt kontingent og hvad en buffer i foreningen skal bruges til. 

Budgettet blev enstemmigt godkendt. 

5. Valg af formand 

 Poul Svensen var ikke på valg 

6. Kasserer Lis ikke på valg 

Det blev foreslået at slå pkt. 6 og 7 sammen, da Lis Larsen ikke ønsker genvalg, men Stine 

Johansen have tilbudt at tage kasserer posten. Der skulle derfor blot vælges et nyt medlem 

til bestyrelsen og så konstituerer bestyrelsen sig selv. 

Ingen nye ønskede at opstille, suppleant Erik Nielsen sagde ja til at træde ind i bestyrelsen 

7. Valg til bestyrelsen 

Se pkt. 6. 

8. Valg af suppleanter 

 Ingen ønskede at stille op 



9. Valg til repræsentantskabet 

 Poul Svensen, Ole Zeuner, Stine Johansen og Erik Nielsen blev genvalgt 

10. Valg af revisor 

 Ole Schou genopstillede og blev genvalgt. 

11. Evt. 

 Der blev talt om rensning af kloakerne muligvis ville blive pålagt 

 foreningen i fremtiden. 

Der blev også talt om nummerskiltene ved lommerne, og at kommunen havde udskiftet et 

på blot 2 dage. 

Formanden sluttede af med en tak til den afgående kasserer Lis for 2 års arbejde i 

foreningen. 


